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   RM.0002.3.2015 
 

 P R O T O K Ó Ł NR VII/15 
z sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku 

z dnia 15 maja 2015 r. 
 

VII sesja Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji odbyła się w sali posiedzeń Rady Miejskiej 

w Kamieńsku w godz. 9
00

 – 12
45

. 

Stan radnych 15. Obecnych na sesji 14 radnych.  
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności radnych.                                              Załącznik Nr 1  

 

Na sesję zostali zaproszeni: Burmistrz Kamieńska Bogdan Pawłowski, Skarbnik Gminy –     

Maria Ozga, Sekretarz Gminy – Ryszard Kurman, Adwokat – Karina Zakrzewska, p.o. Dyrektor 

SZGK w Kamieńsku – Karol Trajdos, Kierownik SPZOZ – Bożenna Kubacka oraz media: „Co 

Nowego”, „Między stronami”,  NTL Radomsko. 

Ponadto w sesji uczestniczył Księgowa SZGK w Kamieńsku – Janina Bezulska-Wolna. 
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności gości zaproszonych.                           Załącznik Nr 2 

 

Na sesję zostali zaproszeni sołtysi z poszczególnych sołectw.                                  Załącznik Nr 3 

 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr VI/15 z 17 marca 2015 r. 

4. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 

5. Sprawozdanie finansowe SP ZOZ w Kamieńsku za 2014 rok. 

6. Sprawozdanie Dyrektora SZGK w Kamieńsku z wykonania budżetu za 2014 rok. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność Burmistrza         

między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015; 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2019; 

 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok Miejskiej 

Biblioteki Publicznej im. Marii Konopnickiej w Kamieńsku; 

 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w mieście Kamieńsk i w obrębie geodezyjnym Ochocice w 

Gminie Kamieńsk; 

 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kamieńsk; 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego położonego w Kamieńsku, ul. Wieluńska 25 na okres 3 lat; 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą; 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą; 

 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości na rzecz Gminy Kamieńsk wraz z nieodpłatnym 

nabyciem prawa własności budynku usytuowanego na w/w gruncie; 
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 zmieniająca uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za 

inkaso. 

9. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 

W załączeniu do protokołu - zawiadomienie o zwołaniu VII sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku z 

proponowanym porządkiem obrad.                                                                            Załącznik Nr 4 

  

p u n k t  1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Otwarcia VII sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji dokonał Przewodniczący Rady 

Jarosław Kozik witając serdecznie radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności 

stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych jest 14. Stanowi to quorum, a więc Rada może 

obradować i podejmować uchwały.  
 

Następnie minutą ciszy Rada uczciła pamięć zmarłego 24 kwietnia br. profesora Władysława 

Bartoszewskiego.  
 

p u n k t  2 
 

Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

 

Burmistrz B.Pawłowski zgłosił wniosek: O rozszerzenie punktu „Podjęcie uchwał” o następujące 

projekty uchwał:  

1) w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/506/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia            

7 listopada 2014r. w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzieleniu dotacji celowej 

na dofinansowanie realizacji przydomowych oczyszczalni ścieków z budżetu Gminy 

Kamieńsk; 

2) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków oraz wysokości dopłat do 1m
3
 pobranej wody i 1m

3 

odprowadzonych ścieków do urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy Kamieńsk; 

3) w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska             

i Gospodarki Wodnej w Łodzi (docieplenie świetlicy w Koźniewicach); 

4) w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska             

i Gospodarki Wodnej w Łodzi (docieplenie szkoły w Gorzędowie); 

5) w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska             

i Gospodarki Wodnej w Łodzi (modernizacja ul. Ludowej). 

 

Nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie ww. wniosek.  

Ad. 1) 

Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania 

wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad. 2) 

Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania 

wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 3) 

Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania 

wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4) 

Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania 

wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5) 

Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania 

wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 

Więcej wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Po zmianie porządek obrad przedstawia się następująco: 

1) Otwarcie sesji. 

2) Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu Nr VI/15 z 17 marca 2015 r. 

4) Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 

5) Sprawozdanie finansowe SP ZOZ w Kamieńsku za 2014 rok. 

6) Sprawozdanie Dyrektora SZGK w Kamieńsku z wykonania budżetu za 2014 rok. 

7) Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność Burmistrza         

między sesjami. 

8) Podjęcie uchwał: 

 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015; 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2019; 

 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok Miejskiej 

Biblioteki Publicznej im. Marii Konopnickiej w Kamieńsku; 

 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w mieście Kamieńsk i w obrębie geodezyjnym Ochocice w 

Gminie Kamieńsk; 

 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kamieńsk; 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego położonego w Kamieńsku, ul. Wieluńska 25 na okres 3 lat; 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą; 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą; 

 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości na rzecz Gminy Kamieńsk wraz z nieodpłatnym 

nabyciem prawa własności budynku usytuowanego na w/w gruncie; 

 zmieniająca uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za 

inkaso; 

 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/506/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

7 listopada 2014r. w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzieleniu dotacji 

celowej na dofinansowanie realizacji przydomowych oczyszczalni ścieków z 

budżetu Gminy Kamieńsk; 
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 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków oraz wysokości dopłat do 1m
3
 pobranej wody i 1m

3 

odprowadzonych ścieków do urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy 

Kamieńsk; 

 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Łodzi (docieplenie świetlicy w Koźniewicach); 

 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Łodzi (docieplenie szkoły w Gorzędowie); 

 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Łodzi (modernizacja ul. Ludowej). 
 

9) Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

10) Sprawy różne. 

11) Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik przeszedł do punktu 3. porządku obrad. 

 

p u n k t  3 
 

Przyjęcie protokołu Nr VI/15 z 17 marca 2015 r. 
 

Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr VI/15 z 17 marca 2015 r. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu.             

Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania 

protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

W związku z wyczerpaniem punktu 3 Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 4. porządku 

obrad. 
 

p u n k t  4 
 

Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 

 

Sprawozdania z działalności poszczególnych Komisji w okresie od 30 stycznia do 17 marca 2015 r. 

kolejno zdali: 
 

1) Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Spraw Socjalnych – Alicja 

Grządzielska-Deska;  
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

2) Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – Wojciech Tarnowski; 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

3) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Waldemar Wasiński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 
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4) Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – Artur 

Wiewióra; 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 8 do protokołu 

 

Radny M.Kopcik zwrócił się do Burmistrza Kamieńska i zapytał czy miało miejsce spotkanie 

między Panem Burmistrzem a Panem Wójtem Drozdkiem? 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że rozmawiał telefonicznie z Panem Wójtem i wstępnie 

zasygnalizował sprawę a Pan Wójt w poniedziałek albo we wtorek ma oddzwonić w celu 

ustalenia terminu spotkania. Dodał: „Ja powiedziałem, o które drogi nam chodzi, bo oprócz tej 

drogi w Napoleonowie taka sama sytuacja też jest z drogą na Siódemce (jak się kończy Siódemka 

i dalej). I w kontekście tych dwóch dróg, które leżą na terenie Woli Krzysztoporskiej, ale część 

naszych mieszkańców z nich korzysta i zgłaszają. Jeżeli chodzi o drogę w Siódemce sprawa 

wygląda prościej, bo tam jesienią był nawieziony kamień i droga jest szykowana pod asfalt. Pan 

Wójt powiedział, że planuje to w ciągu trzech lat zrobić. Jeżeli chodzi o drogę przy żwirowni i 

drogę z Napoleonowa w kierunku właśnie tych terenów sąsiedniej gminy sytuacja jest trochę 

skomplikowana. Pan Wójt powiedział mi przez telefon, że tam, jeżeli chodzi o te drogi było 

porozumienie z firmą, która eksploatowała żwirownię i ta firma nie wywiązała się z tego 

porozumienia i toczy się spór między gminą Wola Krzysztoporska a inwestorem, który tam 

działał. Spór może się skończyć drogą sądową, gmina będzie się domagać realizacji tego co było 

zapisane w porozumieniu. Dlatego Pan Wójt mówi, że tu sprawa jest trochę bardziej 

skomplikowana(...). Myślę, że na następną Komisję już będzie po spotkaniu. Jeżeli do takiego 

spotkania dojdzie w najbliższym czasie to te informacje na Komisję Bezpieczeństwa bym 

przekazywał i później zobaczymy co będzie.” 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

5) Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Stefan Górny; 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 

W związku z wyczerpaniem punktu 5. Przewodniczący Rady J.Kozik przeszedł do punktu 6. 

porządku obrad. 
 

p u n k t  5 
 

Sprawozdanie finansowe SP ZOZ w Kamieńsku za 2014 rok. 

 
W związku z ww. punktem na sesję przybyła Kierownik SPZOZ w Kamieńsku Pani Bożenna Kubacka. 
 

Kierownik SP ZOZ przedstawiła sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Kamieńsku za 2014 rok. 
 

Radny W.Wasiński zapytał, czym zostały spowodowane straty? 

 

Kierownik SPZOZ p. B.Kubacka odpowiedziała: „No wiadomo, że wyskakują nam i takie 

nieprzewidywalne naprawy ze strony sprzętu jak również planujemy troszkę inne przychody a 

potem okazuje się, że te przychody są mniejsze. Nie wszystko da się przewidzieć. Budynek jest 

stary także też co rusz są jakieś i sprawy hydrauliczne czy problemy z piecem w kotłowni.” 
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Radny W.Wasiński dodał: „A te dotacje?.. Czy to są dotacje udzielane tylko przez gminę czy są 

jeszcze inni darczyńcy?” 

 

Kierownik SPZOZ B.Kubacka odpowiedziała, że to są dotacje na programy zdrowotne udzielane 

przez gminę. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady podziękował Pani Kierownik za przybycie i udzielenie informacji. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia dr Mieczysława 

Kotarbińskiego za 2014 rok. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 

14 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VII/49/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

15.05.2015 r. w sprawie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia dr Mieczysława Kotarbińskiego za 2014. 

Załącznik Nr 10 
 

/Kierownik SPZOZ Bożenna Kubacka opuściła salę obrad – godz.9
40

/ 

 
 

W związku z wyczerpaniem punktu 5. Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 6. porządku 

obrad. 
 

p u n k t  6 
 

Sprawozdanie Dyrektora SZGK w Kamieńsku z wykonania budżetu za 2014 rok. 

 
W związku z omawianym punktem na salę obrad przybyli: p.o. Dyrektor Samorządowego Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Kamieńsku – Karol Trajdos oraz Księgowa Samorządowego Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Kamieńsku – Janina Bezulska-Wolna. 
 

Pani Janina Bezulska-Wolna przedstawiła sprawozdanie z wykonania planu finansowego Zakładu 

za rok 2014. 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady podziękował Pani Księgowej i Panu Dyrektorowi za przybycie zamknął 

punkt 6. i przeszedł do punktu 7. porządku obrad. 
 
/Pan Karol Trajdos i Pani Janina Bezulska-Wolna opuścili salę obrad – godz. 9

50
/ 

 

p u n k t  7 

Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność Burmistrza między 

sesjami. 

 

Burmistrz Kamieńska p. Bogdan Pawłowski zdał sprawozdanie z działalności między VI i VII 

sesją w kolejności: 

1. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

2. Sprawozdanie z działalności burmistrza. 

 



 7 

Ad. 1. 

Sprawozdanie z realizacji uchwał stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 

Ad. 2 

Sprawozdanie Burmistrza B.Pawłowskiego z działalności między sesjami: 

 „Proszę Państwa, dużo czasu poświęcamy na remonty dróg – wyliczenie sprzed półtora tygodnia, 

które poprosiłem z księgowości, ile wydaliśmy w tym roku na drogi nie asfaltowe, na te drogi 

gruntowe gdzie wywozimy kamień, uzupełniamy, itd., jest to kwota około 70 tysięcy złotych. Jest 

to kwota przerobiona przez Zakład Gospodarki Komunalnej. Myślę, że będą dalsze remonty, 

jeżeli jest taka potrzeba. Coraz są też nowe drogi, które nie były remontowane a dzisiaj 

mieszkańcy mówią trzeba zrobić kawałek dojazdu, bo samochód ze śmieciami nie chce 

dojeżdżać. Dużo jest takich dróg na poboczach, które są do pojedynczych zabudowań i one były 

w drugiej kolejności dawniej załatwiane, teraz są sukcesywnie te drogi remontowane czy 

utwardzane. Bardzo dziękuję Państwu radnym, sołtysom, że zgłaszają na bieżąco, że wykazują 

zrozumienie, że jak dzisiaj zgłoszą to nie wydzwaniają rano, czemu ta droga nie jest zrobiona. Ale 

mówię na bieżąco staramy się te drogi remontować. Teraz już tych remontów jest trochę mniej, 

już jest to łatwiej, więc dotrzemy też do takich miejsc, które są rzadziej remontowane.  
 

Następna rzecz; została otwarta w gimnazjum pracownia odnawialnych źródeł energii. Pracownia 

dofinansowana ze środków unijnych. Dzisiaj będzie propozycja żeby Państwo wprowadzili do 

budżetu pieniądze m.in. z tej inwestycji i następnej, o której za chwilę powiem. Jest odnowiona 

wyremontowana sala, są wymienione komputery, są odnowione meble do tego, no i są elementy 

pokazujące nam jak działają odnawialne źródła energii, bo to był główny jakby punkt zaczepienia 

żeby te pieniądze pozyskać. Również została oddana siłownia zewnętrzna, o czym mówiłem na 

poprzedniej sesji przy okazji uchwalania regulaminu na tę siłownię. Siłownia działa, cieszy się 

zainteresowaniem. Myślę, że w okresie tym letnim, wakacyjnym, będzie jeszcze większe 

zainteresowanie. 
 

Również w tym okresie sprawozdawczym gmina była organizatorem uroczystości związanych z 

rocznicą 3 maja. Tu wspólnie z ks. proboszczem, bo ks. proboszcz zawsze rozpoczyna tą 

uroczystość mszą świętą, najpierw modlimy się w kościele za ojczyznę a później dalsza cześć tu 

w rynku w Kamieńsku. Bardzo chciałem podziękować tym wszystkim, którzy byli zaangażowani, 

którzy przyszli. No prośba do Państwa radnych, sołtysów, jeżeli będą następne takie uroczystości 

to może watro przyjść zademonstrować, że świętujemy ten dzień, bo jeżeli mamy wymagać od 

dzieci i młodzieży żeby byli żeby podkreślali chociaż w ten sposób, że są patriotami to dajmy im 

też przykład. Jeszcze raz bardzo dziękuję tym z Państwa, którzy byli, którzy organizowali to, bo 

to jest rzecz bardzo ważna.  

Jeżeli chodzi o uroczystości to również chcę powiedzieć o Dniu Patrona Szkoły w Gorzędowie.   

W tym roku tak jak w latach poprzednich ostatnia środa kwietnia jest poświęcona na dzień 

patrona. W tym roku ten dzień był pod kątem 100-lecia szkoły, który Gorzędów będzie obchodził 

20 czerwca. Uważam, że to jest bardzo podniosła uroczystość. Szkoła istnieje już od 100 lat, ma 

swoje tradycje, ma swojego patrona, dla mnie jest to wydarzenie bardzo istotne i na pewno będę 

w nim uczestniczył.  
 

Również, jeżeli chodzi o szkoły, o sprawy oświatowe, to dwie informacje: pierwsza – mam 

niedobrą informację, jeżeli chodzi o ZSP w Kamieńsku. Był nabór i ten nabór wypadł kiepsko. 

Jeszcze są szanse, bo są działania szkoły i są działania gimnazjum żeby część uczniów, którzy 

zadeklarowali, że pójdą do innych szkół żeby przemyśleli swoją decyzję i jednak tutaj wrócili...  

 

Radny M.Kopcik zapytał, jaki jest nabór w tym roku? 
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Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że na chwilę obecną zadeklarowanych jest po kilka osób, 

dlatego jeżeli do lipca nic się nie zmieni to nie będzie żadnej klasy pierwszej. Dodał: „Jeżeli 

mówimy o tematyce szkolnej to ostatnio była ewaluacja w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych i 

w gimnazjum w Kamieńsku. Chodzi o to, że kuratorium sprawdzało jakoś pracy tych szkół, jak te 

szkoły pracują pod różnymi względami. Chciałem podziękować osobom, które pomogły w tej 

ewaluacji (ja też byłem zaproszony, była Pani Przewodnicząca Komisji Oświaty, Pan 

Przewodniczący Rady, Pan Komendant policji, ksiądz proboszcz). Mamy już wyniki ewaluacji w 

ZSP – wypadła nieźle. Jeżeli chodzi o gimnazjum to nie ma jeszcze wyniku, niebawem będzie 

ogłoszony. Także państwo, jeżeli by chcieli, bo jeden egzemplarze żeśmy dostali do informacji w 

urzędzie, możemy skserować i skierować do komisji oświaty... Myślę, że taką informację 

postaramy się przekazać do biura rady do komisji oświaty. Jak będzie z gimnazjum to też byśmy 

podrzucili żeby też była jakaś skala porównawcza żebyście Państwo mogli zobaczyć, w czym te 

nasze szkoły są dobre a w czym jeszcze miejsce do działania.” 

 

Radny W.Wasiński zapytał czy nie można tych wyników ewaluacji wrzucić do intermentu na 

stronę gminy? 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że kuratorium po ewaluacji, gdy już są oficjalnie zatwierdzone 

wyniki obligatoryjnie wrzuca je internet. Niemniej, jeżeli radni widzą taką potrzebę to nie ma 

problemu żeby wrzucić na stronę gminy, ponieważ nie jest to informacja tajna. Następnie dodał: 
„Również odbyło się spotkanie z kołami łowieckimi (to, co przewodniczący komisji rolnictwa 

mówił). Na tym spotkaniu pojawiła się duża ilość sołtysów. Problem bardziej dotyczy terenów 

bardziej przyległych do Góry Kamieńsk jak: Pytowice, Koźniewice, Szpinalów. Problem 

nierozwiązany od lat. Mają problemy i rolnicy i gminy i koła łowieckie. Zaczyna się mówić, że 

część tych kosztów przejmie skarb państwa albo w postaci płacenia albo w postaci 

obowiązkowego ubezpieczenia kół łowieckich. Te osoby, które były przekazały swoje uwagi, 

myśmy też przekazali swoje uwagi do kół łowieckich. Koła łowieckie wykazują chęć współpracy 

w tej dziedzinie aczkolwiek też może byśmy widzieli większą chęć współpracy, żeby więcej tych 

środków angażowali i swego czasu. Ale też mamy tą świadomość, że nie da się wyznaczać 

codziennie dyżurów osobom, które w kole łowieckim są społecznie, żeby pilnowali upraw na 

setkach hektarów, bo musieliby się zwolnić z pracy i tylko siedzieć w lesie. Więc tutaj jakieś inne 

metody. Myślę, że oni też się chętnie na to zgodzą i myślę, że takie spotkania mają sens. Też tutaj 

koła łowieckie zaproponowały (i chyba też jest taki nacisk odgórny) żeby zwiększyć ilość 

odstrzeliwanych zwierząt. To powinno wpłynąć na poprawę tej sytuacji.” 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 7. porządku obrad i ogłosił 10 minut przerwy. 

Po przerwie (w godz.10
15

-10
30

) Przewodniczący Rady wznowił obrady i przeszedł do punktu 8. 

porządku obrad. 
 

p u n k t  8 
 

Podjęcie uchwał. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady R.Jurczyk zapoznała radnych z następującymi projektami uchwał: 

 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015;  
 

Skarbnik Gminy M.Ozga poprosiła radnych o dokonanie drobnej korekty w zapisie uchwały, 

która polegałaby na tym, że: w paragrafie czwartym w ustępie pierwszym (tam gdzie jest 

wymieniona kwota dotycząca finansowania deficytu) z zaciąganych kredytów i pożyczek w 
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kwocie 601.500 zł – tę kwotę byśmy zamienili na kwotę 891.500 zł. Natomiast: z wolnych 

środków z lat ubiegłych deficyt by był pokrywany nie 410.000 zł tylko w kwocie 120.000 zł.  

Dodalibyśmy również ustęp trzeci w następującym brzmieniu: Ustala się limity zobowiązań z 

tytułu kredytów i pożyczek na: 

1) sfinansowanie przejściowego budżetu gminy do kwoty 300.000 zł, 

2) sfinansowanie planowanego deficytu budżetu gminy do kwoty 290.000 zł, 

3) spłatę kredytów i pożyczek do kwoty 601.600 zł, 

4) koszty obsługi długu 80.000 zł. 

 

Radny M.Kopcik zapytał czy kwota 20 tysięcy na budynek socjalny to są pieniądze na toalety? 

 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że tak, na pokrycie blachą, bo w tej chwili jest papa.  

 

Burmistrz B.Pawłowski dodał: „Projekt zakładał, że dach miał być zrobiony z blachodachówki 

natomiast zostało to zrobione w takiej formie jakby wcześniejszej i na tym etapie to się zatrzymało, 

zostało oddane do użytku i to kilka lat działa. Natomiast z tego względu, że na tym dachu powstały 

uszkodzenia i zaczęło się lać do środka to nie ma co czekać. Mówię, trzeba to dokończyć zrobić 

blachodachówkę, uszczelnić ten dach, żeby nie było sytuacji, że ta konstrukcja wewnątrz się 

zagrzybi... 

 

Radny M.Kopcik dodał: „Ja się zastanawiam Panie Burmistrzu czy jest nas po prostu stać na dwie 

toalety w obrębie 300 metrów, bo jedna będzie na tym parkingu – to jest ten nowo wybudowany 

budynek w parku – a tutaj druga na targowicy. Czy nie lepiej zamontować jakąś tabliczkę w 

Kamieńsku, że toaleta jest tutaj (narysować strzałkę), kogoś posadzić? Nie wiadomo jak będzie 

funkcjonowała toaleta w parku, bo wiemy z czym to się wiąże. Ale to jest tylko moje zdanie, bo 

widzę po tym, że będą bardzo duże koszty związane z utrzymaniem tych dwóch toalet, jeśli chodzi 

o Kamieńsk.”  

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Ja bym też, jeżeli byłoby puste pole tu i tu to wtedy można by było 

dywagować rozpatrywać czy jedną, w którym miejscu, itd. Natomiast sytuacja jest zastana. Z tego 

co pamiętam na targowicy to był wymóg sanepidu, że jeżeli chcemy targowice to musimy mieć 

tam toaletę. Można dzisiaj dyskutować, bo ja uważam, że ta toaleta powinna być mniejsza tak jak 

jest w Gorzkowicach i ten wymóg byśmy spełnili. Natomiast został ten budynek wybudowany, 

spełnia on też funkcje takiego zaplecza targowicy i – mówię – dzisiaj mamy stan, jaki mamy i 

dzisiaj to nie jest pytanie dwie czy jedna tylko to jest pytanie czy pozwalamy na to żeby budynek, 

który już jest, który jest naszą własnością żeby się niszczył. Jego zamknięcie powoduje zamknięcie 

targowicy, więc to nie jest takie proste. I moim zdaniem te dwa budynki muszą funkcjonować(...).” 

Radny M.Kopcik podkreślił, że nie kwestionuje tego, że będzie ten dach przykrywany, bo jak się 

leje to koszty z czasem mogą być znacznie większe. Natomiast pozostaje kwestia funkcjonowania 

dwóch toalet w odległości 200 metrów od siebie, tzn., jaki jest projekt zagospodarowania tej toalety 

w parku, jak to będzie funkcjonować i na jakich zasadach? Następnie zwrócił się do Skarbnik 

gminy i zapytał: „83 tysiące złotych, które idą na Dni Kamieńska, na co pójdą te pieniądze? Czy 

już macie jakiś zarys?” 

 

Sekretarz gminy Ryszard Kurman odpowiedział: „Jest, oczywiście. W tym momencie plan 

obchodów Dni Kamieńska do publicznej wiadomości nie został jeszcze przedłożony z uwagi na to, 

że w dalszym ciągu dogrywamy pewne rzeczy pewne szczegóły związane z programem. Oceniam 

na podstawie wydatków z lat poprzednich, że całość wydatków związanych z organizacją festynu 

Dni Kamieńska powinien zamknąć się w kwocie nie większej niż 100 tysięcy złotych. Składa się 

na to przede wszystkim technika, gwiazda, tudzież inne zespoły, które są zamówione (podpisane są 
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przez agencję umowy). Całość imprezy organizuje nam Agencja „Impresja” z Bełchatowa z uwagi 

na to, że ta agencja jest dla nas wiarygodna, sprawdziła się w naszym terenie. Sądzę, że w 

przeciągu maksymalnie dwóch tygodni podamy do wiadomości szczegółowy program imprezy, 

wtedy państwo będziecie mogli się zapoznać co będzie.”  
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie poprawki zgłoszone przez Skarbnik Gminy. 

Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem zmian głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania 

zmiany zostały przyjęte jednogłośnie.. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na rok 2015(ze zm.). Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało           

14 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VII/50/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

15.05.2015 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015.                             Załącznik Nr 13 

 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2019; 

 

Skarbnik Gminy poprosiła radnych o dokonanie poprawki, która jest konsekwencją zmian w 

poprzedniej uchwale, mianowicie: w objaśnieniach mamy taki zapis: w tym na pokrycie deficytu... 

I to była kwota 168.000 zł a w tej chwili po tej zmianie wprowadzonej zmianą w budżecie byłaby 

to kwota 122.000 zł. Dodatkowo w opisie dodalibyśmy, że zwiększono kredyty i pożyczki na 

pokrycie deficytu o kwotę 290 tysięcy.” 
 

Nie zgłoszono pytań. 
 

W pierwszej kolejności Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone poprawki. 

Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem zmian głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania 

zmiany zostały przyjęte jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2019 (ze zmianami). Głosowało 14 radnych. „Za” 

przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VII/51/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

15.05.2015 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2019. 

Załącznik Nr 14  

 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok Miejskiej Biblioteki 

Publicznej im. Marii Konopnickiej w Kamieńsku; 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2014 rok Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Marii Konopnickiej w 

Kamieńsku. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VII/52/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

15.05.2015 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok Miejskiej 

Biblioteki Publicznej im. Marii Konopnickiej w Kamieńsku.                                 Załącznik Nr 15 
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 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w mieście Kamieńsk i w obrębie geodezyjnym Ochocice w Gminie 

Kamieńsk; 

W celu omówienia ww. projektu uchwały na salę obrad przybyli: urbanista z firmy UNIGLOB – p. Piotr 
Ulrich oraz inspektor w Urzędzie Miejskim – p. Radosław Kępa. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik zaznaczył, że radni w materiałach otrzymali projekt uchwały wraz 

z załącznikami oraz listą nieuwzględnionych uwag i mieli możliwość zapoznania się z tym 

obszernym materiałem, dlatego proponuje żeby teraz nie czytać całego tego materiału tylko 

prosiłby planistę – Pana Piotra Ulricha o przedstawienie zagadnienia. 
 

Pan Piotr Ulrich w oparciu o mapę omówił przedmiotowy projekt uchwały. 
 

Radny M.Kopcik zapytał jak będzie z wykupem ziemi od osób prywatnych? Czy są już 

prowadzone jakieś rozmowy? 
 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że to jest temat przyszły. Wyjaśnił, że jak to będzie teren 

inwestycyjny to nigdzie nie jest powiedziane, że to musi być teren gminny. Natomiast przede 

wszystkim dobrze by było żeby to był teren jednego właściciela, bo wtedy łatwiej jest pozyskać 

inwestora. 
 

Radny M.Kopcik zapytał również jak wyglądają inne tereny wokół Kamieńska, jeśli chodzi o 

strefę przemysłową. Czy są jakieś? Czy coś planujemy w tej kwestii? Przypomniał, że kilka lat 

temu były planowane tereny przemysłowe za torami kolejowymi, bo tam były tereny gminne        

i tam był zamiar stworzenia takiej strefy przemysłowej. 
 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że są takie tereny inwestycyjne wyznaczone z tym, że nie 

pamięta teraz dokładnie, bo one nie są takie duże, ale na pewno są. Teren, który dzisiaj jest   

przedmiotem obrad byłby wyjątkowy, bo jest w miarę duży, zupełnie niezagospodarowany. 

Jedyny jego minus to to, że jest duża ilość działek bardzo rozdrobnionych. 
 

Radny M.Kopcik dodał: „Myślę Panie Przewodniczący, że na jedną z najbliższych sesji 

zastanowić się nad tym, aby w jednym z punktów programu sesji pokazać, jakie są tereny 

inwestycyjne na terenie miasta i gminy Kamieńsk, bo w związku z budową autostrady (będzie 

tutaj wjazd w Kamieńsku) radni powinni zastanowić się nad tym gdzie stworzyć jakąś ewentualną 

strefę przemysłową dla przyszłych inwestorów. Myślę, że ta kadencja będzie bardzo kluczowa, 

jeżeli chodzi o temat terenów inwestycyjnych pod przyszłych inwestorów, którzy mogliby się 

znaleźć na terenie miasta i gminy Kamieńsk i nad tym tematem powinniśmy się naprawdę 

zastanowić, gdzie te tereny można by było stworzyć, gdzie byłyby najbardziej konkretne dla 

inwestorów. Jest strefa przemysłowa Radomska może i była by strefa przemysłowa Kamieńska.” 

Następnie radny M.Kopcik zapytał czy tereny przy Górze Kamieńsk to są tereny miasta i gminy 

Kamieńsk czy prywatne? 
 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że tereny, które zostały wykupione pod zbiornik retencyjny to 

są gminne natomiast pozostałe są prywatne. Dodał: „Te tereny, które mieszkańcy chcieli sprzedać 

zostały sprzedane. Natomiast, jeżeli chodzi o te tereny, których mieszkańcy nie chcieli sprzedać 

wcześniej to jeszcze były próby rozmowy z mieszkańcami w roku 2011 czy 2012 takie 

niezobowiązujące, co oni na to, itd., bo te nieużytki nie miały takiego większego znaczenia nie są 

to jakieś super atrakcyjne tereny. Ale mieszkańcy mówili, że nie są w ogóle zainteresowani 

sprzedażą (nawet nie mówili za ile). I tak jak wtedy tak i teraz tez nie są zainteresowani.” 
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Następnie wywiązała się dyskusja na temat planowanego zbiornika wodnego w Koźniewicach. 

 

Przewodniczący Rady przerwał dyskusję i zapytał czy są jakieś pytania odnośnie przedmiotowego 

projektu uchwały? 

  

Nie zgłoszono pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w mieście 

Kamieńsk i w obrębie geodezyjnym Ochocice w Gminie Kamieńsk wraz z listą 

nieuwzględnionych uwag. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 

radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VII/53/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

15.05.2015 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w mieście Kamieńsk i w obrębie geodezyjnym Ochocice w Gminie 

Kamieńsk.                                                                                                                 Załącznik Nr 16 

                                                                                                         
Przewodniczący Rady podziękował Panu Urbaniście za przybycie i udzielenie informacji następnie 
przeszedł do kolejnego projektu uchwały. 

 

Pan Piotr Ulrich i Pan Radosław Kępa opuścili salę obrad. 

 

 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kamieńsk; 

 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały. 

 

Radna I.Kuliberda zapytała czy wiadomo już, kiedy będzie informacja w internecie o naszych 

psach, np. zdjęcia? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że powinna się ukazać w przeciągu miesiąca czasu, bo to 

wymaga pojechania do schroniska, zrobienia aktualnych zdjęć, itd.  

 

Radny M.Kopcik zapytał jak często jest kontrola z naszego urzędu w tym schronisku i ile tam jest 

naszych psów? 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że jeżeli chodzi o kontrole to Urząd stara się przeprowadzać 

takie kontrole co kilka miesięcy (teraz jest planowana jeszcze w tym półroczu). Natomiast, co do 

ilości psów to w tej chwili jest w schronisku przebywa około czterdzieści psów z naszej gminny. 

 

Radna A.Grządzielska-Deska zaznaczyła, że ma dwie sprawy. Pierwsza – promocja psów do 

adopcji. Czy nie można by było w ramach Dni Kamieńska zrobić tego rodzaju promocji w postaci 

np. projekcji multimedialnej? Nakręcić króciutkie filmiki i puszczać na żywo te psy, nie zdjęcia. 

Dodała: „Mamy Panie Burmistrzu trochę czasu. Może te koszty by były mniejsze niż opłacanie 

psa w schronisku. I druga sprawa – w rozdziale siódmym jest zapis: szczegółowe warunki adopcji 

będą określone w umowie adopcyjnej... Co przewiduje ta umowa adopcyjna? Czy kontrole, czy 

sprawdzanie czy ten pies nie będzie wzięty po to żeby dostać pieniądze a później znów znajdzie 

się na ulicy?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że jeżeli chodzi o kwestie psów do adopcji to pomysł był taki 

żeby zrobić zakładkę w internecie na naszej stronie i tam te pieski prezentować. Dodał: 
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„Obawiam się, że przy okazji Dni Kamieńska, gdy jeden przyjdzie na frytki drugi popatrzeć na 

coś innego to gdzieś to by się rozbiegło. Może na początek spróbujmy zdjęcia z opisami. 

Natomiast, jeżeli chodzi o umowę adopcyjną to powiem tak, że to jest moja działka i działka 

prawników jak tą umowę dobrze skonstruować. Generalnie widziałbym to tak żeby wykluczyć 

takie sytuacje, że ktoś weźmie psa po to żeby dostać 700 złotych i go wyrzucić za tydzień czasu, 

więc myślę, że był by zapis taki, że oczywiście kontrole tego psa, oczywiście, jeżeli pies ucieknie 

w ciągu roku to zwrot tej dotacji (bo ktoś powie, że mu pies uciekł). I tutaj myślę, że takie jakieś 

zabezpieczenia aczkolwiek nie da się wszystkiego do końca zabezpieczyć.” 
 

Radna A.Grządzielska-Deska zapytała, kto ewentualnie by kontrolował czy ta osoba nadaje się do 

adopcji psa czy jest na to przygotowana?” 
 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że to by spoczywało na pracownikach urzędu.  
 

Radny D.Barański zapytał czy jest jakaś informacja o tym dużym psie z Gorzędowa, który był 

zgłaszany? 
 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że nie ma takiej informacji, niemniej, jeżeli jest taka 

potrzeba może wystąpić do policji o taką informację. 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Kamieńsk. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VII/54/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

15.05.2015 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kamieńsk.                         Załącznik Nr 17 
 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 

położonego w Kamieńsku, ul. Wieluńska 25 na okres 3 lat; 

 

Burmistrz B.Pawłowski omówił przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono pytań. 
  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego położonego w Kamieńsku, ul. Wieluńska 25 

na okres 3 lat. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. W 

wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VII/55/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

15.05.2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 

położonego w Kamieńsku, ul. Wieluńska 25 na okres 3 lat.                                   Załącznik Nr 18 
 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą; 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały. 
  

Nie zgłoszono pytań. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą. Głosowało 14 radnych. „Za” 

przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VII/56/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

15.05.2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą.                                                                                  Załącznik Nr 19 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą; 
 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały. 
  
Nie zgłoszono pytań. 
  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą. Głosowało 14 radnych. „Za” 

przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VII/57/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

15.05.2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą.                                                                                  Załącznik Nr 20 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości na rzecz Gminy Kamieńsk wraz z nieodpłatnym nabyciem prawa 

własności budynku usytuowanego na w/w gruncie; 

 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały. 

 

Radny M.Kopcik zapytał, jaki jest pomysł na zagospodarowanie tego budynku? Dodał: „Nie 

sztuka Panie Burmistrzu przejąć coś i później w to inwestować. Na dzień dzisiejszy przejmiemy 

to i co dalej? Nad tym trzeba się zastanowić, bo będą z tego tytułu koszty. Proszę się zastanowić 

nad przejęciem tego budynku, jakie będą koszty. Lepiej to dać dzieciom na obiady na wycieczki 

na inne rzeczy niż przejąć budynek, co do którego naprawdę nie mamy wizji, co dalej z tym 

budynkiem zrobić i co w tym budynku będzie. Takie jest moje zdanie. Ja mogę się mylić tylko 

zastanawiam się perspektywicznie nad finansami gminy.”  

 
Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział: „Proszę Państwa dostałem propozycję od „kolei” pierwszą 

od kilku lat. Nie ukrywam, że trochę za tym chodziłem. Decyzja należy do Państwa, bo ja się nie 

będę upierał, że to trzeba przejąć.... 

 
/gwar i dyskusja na sali obrad/ 

 
Przewodniczący Rady J.Kozik przerwał polemikę i powiedział, że tak naprawdę jest to pierwszy 

krok, natomiast nie musimy robić drugiego. Być może jakiś pomysł się narodzi, co do  

wykorzystania tego budynku. Następnie przeszedł do głosowania. Poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości na rzecz Gminy Kamieńsk wraz z nieodpłatnym nabyciem prawa własności 
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budynku usytuowanego na w/w gruncie. Głosowało 14 radnych.   „Za” przyjęciem uchwały 

głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. W wyniku głosowania uchwała została 

przyjęta wymaganą większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VII/58/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

15.05.2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości na rzecz Gminy Kamieńsk wraz z nieodpłatnym nabyciem prawa własności 

budynku usytuowanego na w/w gruncie.                                                                 Załącznik Nr 21 

 

 zmieniająca uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso; 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego oraz określenia inkasentów 

i wynagrodzenia za inkaso. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 

radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

W załączeniu do protokołu:  

1) Oświadczenie Pana Mariusza Masiarka w sprawie wyrażenia zgody na pobór inkasa od 

nieruchomości, podatku rolnego i leśnego od osób fizycznych.                 Załącznik Nr 22 
 

2) Uchwała Nr VII/59/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 15.05.2015 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego 

oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.                             Załącznik Nr 23 

 

 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/506/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 7 listopada 

2014r. w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzieleniu dotacji celowej na 

dofinansowanie realizacji przydomowych oczyszczalni ścieków z budżetu Gminy Kamieńsk; 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLIX/506/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 7 listopada 2014r. w sprawie zasad i trybu 

postępowania przy udzieleniu dotacji celowej na dofinansowanie realizacji przydomowych 

oczyszczalni ścieków z budżetu Gminy Kamieńsk. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VII/60/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

15.05.2015 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/506/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 7 

listopada 2014r. w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzieleniu dotacji celowej na 

dofinansowanie realizacji przydomowych oczyszczalni ścieków z budżetu Gminy Kamieńsk. 

Załącznik Nr 24 
 

 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków oraz wysokości dopłat do 1m
3
 pobranej wody i 1m

3 

odprowadzonych ścieków do urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy Kamieńsk; 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz wysokości dopłat do 1m
3
 

pobranej wody i 1m
3 

odprowadzonych ścieków do urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy 

Kamieńsk. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VII/61/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

15.05.2015 r. w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków oraz wysokości dopłat do 1m
3
 pobranej wody i 1m

3 
odprowadzonych 

ścieków do urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy Kamieńsk.                      Załącznik Nr 25 

 

 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Łodzi (docieplenie świetlicy w Koźniewicach); 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi (docieplenie 

świetlicy w Koźniewicach). Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 

radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VII/62/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

15.05.2015 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Łodzi.                                                                                  Załącznik Nr 26 

 

 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Łodzi (docieplenie szkoły w Gorzędowie); 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi (docieplenie 

szkoły w Gorzędowie). Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VII/63/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

15.05.2015 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Łodzi.                                                                                  Załącznik Nr 27 

 

 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Łodzi (modernizacja ul. Ludowej). 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi (modernizacja ul. 

Ludowej). Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VII/64/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

15.05.2015 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Łodzi.                                                                                  Załącznik Nr 28                                       

W związku z wyczerpaniem projektów uchwał Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 8.      

i  przeszedł do punktu 9. porządku obrad. 
 

p u n k t  9 
 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny M.Kopcik zgłosił dwie sprawy; pierwsza – lampa na ulicy Reymonta i mjr Łączyńskiego 

skierowana na ulicę Łączyńskiego. I druga sprawa – oznakowanie miejsc składowania śmieci przy 

cmentarzu. Pan Radny wyjaśnił, że głównie chodzi tu o osoby przyjezdne, które nie wiedzą gdzie 

można wyrzucać śmieci i wyrzucają je gdzie popadnie. 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że rozmawiał już w tej sprawie z ks. proboszczem i ks. proboszcz 

zna temat i nad nim poważnie myśli. Dodał: „Były różne koncepcje rozwiązania tego problemu. 

Pierwsza wersja zakładała żeby zrobić oznakowane boksy, ale od strony prawnej do końca nie jest 

to najlepsze wyjście i mogą być wątpliwości... Ostatnia koncepcja ks. proboszcza była taka, że 

będą duże zamykane pojemniki (o pojemności 7m
3
) i firma zajmująca się śmieciami by te 

pojemniki zabierała stawiała na to miejsce pusty drugi pojemnik. Jeszcze pomysł ks. proboszcza 

był taki jakby może wyznaczyć miejsce gdzie byłyby składowane wieńce, które generalnie 

zapychałyby te kosze, i pracownik parafii by to demontował, ciął i segregował... Oprócz tego 

proboszcz doszedł z inną firmą do porozumienia, że byłyby też pojemniki na szkło. Myślę, że to 

jest kwestia kilku tygodni żeby to sfinalizować i ten problem rozwiązać.” 

  

Radny D.Barański zapytał, co z rewitalizacją parku w Gorzędowie? Dodał: „Drugie pytanie – 

lamus elewacja zewnętrzna?.. I trzecie pytanie – elewacja budynku gminnego przy Mickiewicza. 

Czy coś tam będzie robione jak będzie robiony dach?”  Ponadto Pan radny Barański zgłosił, aby 

dokonać oględzin topoli, która znajduje się między boiskiem w Gorzędowie i lamusem i 

ewentualnie wyciąć to drzewo, ponieważ zagraża bezpieczeństwu. 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział: „Zacznę od Mickiewicza... Zrobimy dach i myślę, że 

będziemy kontynuować, bo częściowo jest elewacja zrobiona (ocieplona) i ja bym chciał żeby to 

już dokończyć. Nie wyobrażam sobie zostawienia tego w takiej formie, że będzie nowy dach część 

będzie ocieplona a część zostałaby taka jaka jest. Myślę, że radni to poprą. Jeżeli chodzi o lamus 

był konserwator z rok temu, myśmy rozmawiali, myślę, że można znowu pomyśleć, ale Pan 

konserwator, na razie walczymy w Ochocicach o kapliczkę gdzie ciągle są nowe pomysły Pana 

konserwatora i tutaj konserwator też miał pewne pomysły. Oczywiście ten tynk, który jest w tej 

chwili na tym mu się nie podobał, bo to nie jest tynk z właściwej epoki. I tutaj trzeba by było 

pomyśleć żeby dojść do konsensusu, bo tam naprawdę nic bez konserwatora nie możemy zrobić. 

Jeżeli chodzi o rewitalizację parku w tej chwili skupiamy się na budowie boiska w tym parku i 

powiem szczerze, że jesteśmy na etapie wyboru oferty. Jeżeli chodzi o dalszą rewitalizację parku to 

trzeba by się poprzymierzać do tego. Ja byłem w między czasie w Ręcznie i tam przy urzędzie 

gminy był staw, który prawdopodobnie wyglądał gorzej niż Roguzie i został odnowiony(...). Także 

po boisku ja bym myślał o oczyszczeniu tego stawu, o doprowadzeniu tej części parku do 

porządku.” 

 

Radny A. Wiewióra i zaznaczył, że nawiązując do tematu rewitalizacji parku w Gorzędowie i do 

Roguzia uważa, że należałoby zacząć od jakieś projektu, od pozyskania pieniędzy na projekt, bo 
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jeżeli nie będzie projektu to trudno będzie się ubiegać o pieniądze z funduszy pomocowych. Dodał: 

„Jakby to był jakiś projekt, w którym by przewidziano ten park ten lamus i to jeziorko to wtedy 

będzie jakiś koszt inwestycyjny. Bo tak to trudno... No robić park, ale jak go robić?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że cały czas jest taki pomysł, ale ze względu na to, że są 

wstrzymane środki unijne dzisiaj nie wiadomo, jakie są zasady i pod co robić ten projekt. Dodał: 

„Myślę, że na ten staw może w przyszłym roku łatwiej będzie uzyskać środki np. z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. Natomiast na lamus czy zagospodarowanie 

całego parku dzisiaj tych środków nie zdobędziemy, ponieważ następne będą dzielone za rok 

czasu. Zacząłbym od oczyszczenia tego stawu... 

 
Następnie wywiązała się dyskusja między radnym D.Barańskim i Burmistrzem Kamieńska na temat 
sposobu czyszczenia stawu, wycinki trzciny, itd. 
Przewodniczący Rady J.kozik przerwał dyskusję i oddał głos Panu Marianowi Kopcikowi. 

 
Radny M.Kopcik zgłosił, żeby odnowić pomnik Żołnierza Polskiego, który stoi obok pomnika 

Tadeusza Kościuszki w parku w Kamieńsku. Dodał: „Tam jest pięć tablic ku czci pomordowanych 

żołnierzy i pomordowanych w Katyniu z gminy i miasta Kamieńsk i ten pomnik się rozlatuje. On 

jest dużo ważniejszy dla mieszkańców niż ten pomnik Tadeusza Kościuszki, bo tam jest cała 

historia wszystkich mieszkańców Kamieńska obwieszczona na tym pomniku. Może też by znaleźć 

jakieś pieniądze i ten pomnik po prostu odnowić, bo jeżeli tam składamy wieńce to jest aż wstyd, 

bo pęka i niedługo te tablice spadną.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że zna sprawę, niemniej to są tematy bardzo drażliwe, dlatego 

trzeba to zrobić mądrze i zrobić żeby to ładnie wyglądało. 

 

Radny A.Wiewióra zaznaczył, że chciałby przekazać informacje dotyczące skrzyżowania Szkolna - 

Słowackiego w Kamieńsku i przejścia dla pieszych, następnie powiedział: „Pokusiłem się o taką 

statystykę zdarzeń na tym skrzyżowaniu przez okres czterech lat, poprosiłem o dane Policji, co się 

tam działo, jeśli chodzi o bezpieczeństwo na tym skrzyżowaniu. Otóż w ciągu czterech lat doszło 

tam tylko do dwóch kolizji drogowych, które nie miały związku przyczynowego z tym przejściem. 

W jednym przypadku było zajechanie drogi skręcającemu w lewo, w drogim przypadku nie ustąpił 

ktoś pierwszeństwa wyjeżdżając z ulicy Szkolnej. To tak wygląda w opisie czterech lat. Natomiast 

inne skrzyżowania w ciągu ulicy Słowackiego są bardziej niebezpieczne.” 

 

Radny Z.Szczepanik zapytał czy ruszyło coś do przodu w sprawie przystanku w Gałkowicach? 

Ponadto Pan radny poprosił o założenie dwóch lamp przy drodze Nr 714 do Pana Kurdka. 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że w sprawie przystanku jeszcze raz przypomni w 

starostwie i zobaczy, co oni powiedzą. Natomiast, jeżeli chodzi o lampy to jeszcze by się chwilę 

wstrzymał, ponieważ z tego co wie od „energetyki” ta linia w najbliższym czasie jest przewidziana 

do wymiany i przy tej okazji byłaby możliwość załatwienia tych lamp niewielkim kosztem.  

 

Sołtys Sołectwa Huta Porajska, M.Masiarek zgłosił, że na tej drodze wysypanej tłuczniem, między 

ujęciem wody a wsią, powybijały się dziury i prośba żeby to uzupełnić. 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że w miarę posiadanych środków i możliwości te drogi są 

uzupełniane. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
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p u n k t  10 

Sprawy różne. 

 

Burmistrz B.Pawłowski zwrócił się do sołtysów Gorzędowa i Gałkowic Starych z prośbą o pomoc 

w przekonywaniu mieszkańców do podłączenia się do kanalizacji sanitarnej. Wyjaśnił, że jeżeli 

włączy się więcej osób to będzie to generować środki, dochody do Zakładu Gospodarki będą w 

tym obszarze wzrastać przy tych samych cenach za ścieki. Dodał: „Kiedy zostałem Burmistrzem to 

w Gałkowicach było robione rozeznanie i mieszkańcy mówili tak chcemy kanalizacji będziemy się 

włączać. To samo było w Gorzędowie. Na każdym zebraniu były pytania, kiedy będzie oddana 

kanalizacja. Jest oddana jakiś czas a tych włączeń trochę jest uważam mało. Można postarać się 

więcej namówić ludzi do włączania.” 

 

Radna I.Kuliberda zapytała o rów od miejscowości Dąbrowa. Czy będzie oczyszczony? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział: „W tych miejscach gdzie są nasze rowy będziemy je 

czyścić. Natomiast tam jeszcze była kwestia rowów, które są prywatne. Bo bardzo często jest tak, 

że mieszkańcy są za oczyszczaniem rowów pod warunkiem, że ktoś za nich to zrobi natomiast, 

jeżeli jest rów prywatny to już gorzej jest go wyczyścić. Tam jest sytuacja złożona, bo są rowy, 

które są prawdopodobnie w pasie dróg krajowych i autostrad i tam „autostrady” wystąpiły do 

gminy o odmulenie i myśmy to przerzucili na starostwo, bo akurat te rowy są starostwa... Ale w 

tym obszarze nie ma problemu, jeżeli te rowy, które są nasze będą w miarę możliwości czyszczone 

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady J.Kozik i poinformował, że na ostatniej Spartakiadzie 

Samorządowców Powiatu Radomszczańskiego w piłce halowej Gmina Kamieńsk zajęła drugie 

miejsce, a do tego sukcesu m.in. przyczynili się radni: Pan Wojciech Tarnowski i Pan Marian 

Kopcik za co serdecznie im dziękuje. Pan Przewodniczący dodał, że ostatnio też odbył się mecz 

klasy okręgowej i ŚWIT Kamieńsk pokonał lidera grupy – Zjednoczonych Bełchatów – 4:1, co 

napawa dumą i optymizmem, że pieniądze, które gmina przekazuje jako dotację na ten klub nie idą 

na marne zwłaszcza, że cały zespół składa się tylko z mieszkańców Gminy Kamieńsk. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
 
 

p u n k t  11 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Kozik podziękował radnym i zaproszonym gościom za przybycie 

i udział w sesji. Zakończył obrady wypowiadając formułę: „zamykam VII Sesję Rady Miejskiej w 

Kamieńsku VII kadencji.” 

 

 

Protokołowała: 

 

Halina Bąkowicz  
 

 

 

 

 

 


